

# ***F-teknologsektionen***

## ***Protokoll fört vid Sektionsmöte 2006-10-03***

*Tid: Tisdag 2006-10-03*

*Plats: HA 4, Hörsalsvägen*

### **§1. Mötets öppnande**

F-styrets ordförande Karin Josefsson hälsade alla välkomna och förklarade den geniala idén med att ha en talman. F-styrets förslag till talman, Andreas Johansson förklarade mötet öppnat. Tilläggas kan att Karin som sektionsordförande har ett välansat mörkt och kliande skägg.

### **§2. Mötets behöriga utlysande och beslutsförlighet**

Mötet fanns vara behörigt utlyst och beslutsförligt.

### **§3. Föregående mötesprotokoll**

Föregående mötesprotokoll godkändes

### **§4. Fastställande av föredragningslista**

Ett antal punkter tillkom och flyttades innan föredragningslistan kunde fastställas. Punkterna i protokollet återges inte i exakt kronologisk ordning då detta skulle bli väldigt svårläst och krångligt.

Tillägg:

Punkten Meddelande flyttades till efter Budgetposten.

§9b. Kåren

§9c. Anna

§9d. SNF

§13d. Valberedning

### **§5. Fastställande av mötesordning**

Ante redogjorde för mötesordningen som därefter godkändes.

### **§6. Val av mötesordförande och mötessekreterare**

Ante och Isabelle valdes till mötets ordförande respektive sekreterare.

### §7. Val av justeringsmän tillika rösträknare

Många minns rösträkningen på det senaste sektionensmötet, då denna tog upp cirka 2 timmar av mötestiden. För att undvika detta eftersöktes två kompetenta justeringsmän. Martin Nyman och Pontus Ekh nominerades och valdes av sektionensmötet.

### §8. Adjungeringar

Inga adjungeringar behövdes.

### §9. Sektionsavgift och Budget

Holma läste upp propositionen om att sektionsavgiften ska fastslås till 50 kronor. Det var tänkt att budgeten skulle visas på projektor, vilket naturligtvis inte fungerade. Christian von Schultz kom till undsättning och resten av deltagarna hjälpte generöst till med glada tillrop och goda råd. Jonny föreslog att sladden skulle sättas i. Detta var dock redan gjort. Pläden föreslog att Holma skulle skriva ner budgetförslaget på tavlan för att lättare kunna suddas och göra ändringar. Eftersom Budgeten inte fanns på overhead fick Holma springa iväg till biblioteket för att kopiera. Mötet beslutade att fortsätta med punkten Revisionsberättelser för att inte spilla någon värdefull tid. Detta gick dock inte eftersom Holma inte var där. Henrik sprang efter för att hämta honom och själv kopiera. När alla var på plats kunde Holma gå igenom samtliga punkter. Därefter började frågorna att hagla och diskussionerna satte igång. Det mesta handlade om posten "Mastermottagning", FnollK och fler pannkakor till folket.

Björn Andersson yrkade på att sektionsavgiften skulle sänkas till 0 kronor, detta avslogs.

Styret vill reservera 20 000 kronor till någon form av mastermottagning och pengarna ska fördelas mellan höst- och vårtermin. Målet är att mastersstudenterna ska få reda på att de är med i sektionen och vilka rättigheter de har. Från och med nästa höst kommer denna mottagning även innefatta de som går F3 nu. Finne yrkar på att pengarna till mastermottagning istället överförs till "Budget för framtida motioner". Efter avslag, votering begärd och rösträkning avslogs yrkandet.

F6 tycker att man borde kunna erbjuda två pannkakor per person, och yrkade på att budgetposten för ärtsoppa/hofflor ökar med totalt 300 per år så att alla kan få två pannkakor. Detta fick ett positivt mottagande och 300 kronor flyttades från "Budget för framtida motioner".

Styret yrkade på att nollks budgetpost ökar med 45 000 kronor vilket innebar att totala budgeten ökade med 45 000 kronor. Detta är för att Martin Cederwall vill ha ett annorlunda pengaflöde. Tidigare har nollk fått pengar både genom Styret och direkt från Cederwall. Från och med nu får de allt i en klump.

Slutligen kunde liggande budget med de ändringar som gjorts fastslås.

## §10. Revisionsberättelser

### §10a. F-styret 03/04

Holma läste upp revisor Danipetts kommentar och berättelsen godkändes.

### §10b. F-styret 04/05

Holma läste det omdöme revisorsuppleant Patrik Fagerfjäll skrivit och revisionsberättelsen godkändes.

### §10c. Farm 04/05

Revisionsberättelsen godkändes och Farm 04/05 beviljades ansvarsfrihet.

Frågan rörande F-styrets 03/04 och 04/05 ansvarsfrihet bordlades till nästa möte då åsikterna om detta är möjligt gick isär.

## §11. Meddelanden

### §11a. F-styret

Karin med det kliande skägget som hårbånd berättade att det ska bli en tyst datasal på våning 7. Alla förstår självklart syftet med beslutet och man får själva tolka innebörden i ordet "tyst". Spiderna kom med en sakupplysningar rörande datorernas skärmar och ljudfunktioner.

### §11b. Kåren

Karin var även representant för kåren och berättade varför alla ska köpa terminsbusskort på linje 16, och att det den 12 oktober är ett fackeltåg från vasaplatsen till stadshuset för höjt studiebidrag.

### §11c. Anna Gustafsson

Anna informerade om att en danskurs ska starta onsdag kv 6 för alla intresserade. Inga förkunskaper krävs, alla är varmt välkomna.

### §11d. SNF

Moa berättade att "Bakom stängda dörrar" äger rum tors kl 17:00. Anders föreslog att anmälningslistan skulle skickas runt då det har fungerat mycket bra tidigare.

## §12. Val till sektionsposter

### §12a. SNF, årskursrepresentant F1

Marcus Larsson, har 3 körkort och Alexander Wirdemo ej körkort, sökte posten. Efter slutna omröstning valdes Alexander till ny årskursrepresentant för F1.

### §13. Fyllnadsval till sektionsposter

#### §13a. Valberedning

Styret föreslog: Johannes Palm, Marina Karlström, Simon Finne. De nominerade presenterade sig kort och valdes in som en trio. Inga andra sökande fanns.

#### §13b. Finform

Det var oklart vilka poster som skulle väljas in. Henrik nominerade sig själv till fotograf, då han har lovat att ta på sig detta ansvar om ingen annan vill. Henriks vallöfte är att som fotograf försöka hitta en stor bild på Ewok. Han valdes till ny fotograf.

#### §13c. Sekreterare i SNF

Hannes Kuusisto, halvfinne och satt högst upp på bastukalasen under nollningen valdes till ny sekreterare i SNF. Alla som lyssnade noggrannt kunde höra hur Nyman drog en suck av lättnad.

#### §13d. Bilnisse

Henrik förklarade vad det innebär att vara bilnisse och gjorde allt för att bli av med posten som han själv för tillfället tagit på sig. Rebecka Johansson valdes till ny ekonomiskt ansvarig bilnisse och belönas med 10 mils gratiskörning.

### §14. Propositioner

#### §14a. Proposition angående städdag på Focus

Holma läste upp Styrets proposition om att det i reglementet ska adderas att det åligger DP att anordna en städdag per termin samt att det åligger alla sektionskommittéer och sektionsfunktionärer att delta i dessa städdagar. bakgrunden till detta är att Focus slits något enormt och behöver en grundligare städning regelbundet. Detta visade sig bli den mest debatterade frågan denna kväll. Nyman hade ett tilläggsyrkande om att de sektionsaktiva som kommer på städdagen ska få gå gratis på näst följande sektionsaktivafest. Pläden yrkade på att det även i reglementet ska adderas att det åligger Styret och SNF att delta på städdagarna, vilket Styret jämkade sig med. Hans Salomonsson föreslog att det ska bjudas på öl som belöning. Tre sjundedelar av FnollK 2005, Erik, Moa och Jonas, som är gamla och visa tyckte att det var en osmart idé då ölen sannolikt kommer medföra att det blir smutsigt igen. Hans stryker öl och skriver dryck istället. Olika förslag framfördes och efter omröstning där de olika förslagen ställdes mot varandra godkändes Styrets förslag med Pläden och Nymans tillägg. Hiller reserverade sig mot i princip allt.

### §15. Motioner

**§15a. Motion angående ketchup**

Mikael Andersson presenterade sin motion om att det alltid ska finnas gratis ketchup på Focus och att denna ska köpas in med pengar från sektionsavgiften. Han hade ett tilläggsyrkande till sin egen motion men jämkade sig med Styrets förslag att ketchup ska finnas under en provotid. Jonny upplyser alla om all mat som kan bli aktuell att köpa in om man börjar med ketchup. Pläden vill ha en korvhund som vaktar ett korvkylskåp och bara släpper in folk i det under lunchen. Efter rösträkning avslogs motionen.

**§15b. Motion angående teknologskyddsombud med på SNF:s möten**

Henrik hade ett ändringsyrkande till sin egen motion. Det ska åligga teknologarbetsmiljöskyddsombudet att närvara på SNF:s möten "då arbetsmiljöfrågor ska behandlas". SNF står bakom förslaget och Styret yrkade på bifall. Motionen gick igenom med Henriks ändringsyrkande.

**§15c. Motion angående försäljning av flipperspel**

Jonny presenterade Foc:s motion om att sektionsmötet ska ge Foc rätten att sälja 0-2 flipperspel detta läsår. Pengarna ska oavkortat gå till inköp av ett nytt flipperspel. Styret yrkade på bifall. Ingen vet vem som äger dem i nuläget och ingen lär veta det efter eventuellt inköp. Motionen kunde utan problem gå igenom.

**§15d. Motion angående fanan**

Henrik läste upp Johan Axelssons motion om inköp av en ny fana då den nuvarande bryter mot alla 5 krav som kårens Marskalkämbete ställer på fanborgen. Under F:s jubileumsfirande fick kom det fram att den nuvarande fanan bars av Lars Brink 1963 då han var fanbärare. Detta är ett bevis på att denna fana borde få gå i pension och ersättas av en ny. Styret yrkade på att motionen skulle bifallas med tillägget att sektionsstyrelsen tillåts att ta 7500 kronor från F-fonden för inköp av ny fana. Peter som har ritat de tre senaste DP-loggorna är tillfrågad och har sagt att han eventuellt är intresserad av att skissa förslag till en ny fana. Christian von Schultz yrkade på avfall då han gillar fransar och fanan är gammal och anrik. Jonas Alm tyckte att vi ska ha den gamla fina eftersom kåren inte ska få bestämma hur en fana ska se ut. Holma tyckte att vi köper in en ny som uppfyller kraven men fortsätter använda den gamla vid speciella tillfällen. Henrik hävdade att de två fanorna kommer att komplettera varandra mycket bra. Per tyckte att eftersom alla fanorna oftast används tillsammans ska de vara lika. Karin håller med, vår fana ser liten och tättig ut jämfört med de andra. Erik Haglund hävdade att storleken inte har betydelse. Hiller yrkade på att det i motionen ska läggas till: "fanan ska uppfylla marskalkämbetets riktlinjer med undantag för diskreta fransar". Efter en lång diskussion kunde Axelssons motion med Styrets tillägg och Hillers ändringsyrkande godkännas. Karin och Henrik reserverade sig mot beslutet.

**§16. Uppdatering av mötesbeslut**

Styrets sekreterare 05/06 lovade snällt på första sektionsmötet föregående läsår att uppdatera viktiga sektionsmötesbeslut på hemsidan. Detta har dock inte blivit gjort och fanns inte med i överlämning till den nuvarande sekreteraren. Ännu en gång lovar sekreteraren att detta skall göras innan nästa sektionsmöte.

### §17. Dumvästutdelning

Henrik nominerade sittande FnollK för att de tillåtit sina nollor att nolla fel val. Alla förstod hur ledsen valen Åke måste ha blivit där han hängde i taket och såg kaskeloten som strandade i Askim nollas. Per skyllde det hela på pateterna som inte berättat vilken val som är Åke. Henrik undrade om inte FnollK 2005 är läskunniga. Sophie försökte övertyga mötet om att allt är Rebecka och Oskars fel.

Robin Bengtsson i F1 åker spårvagn 6 eller 7 för att komma till och från Chalmers. Då han som nyinlyttad inte hade koll på hur biljettsystemet fungerar stämplade han sex kuponger på sexan och sju på sjuan. En natt blev han upplyst om att man ska stämpla 4 kuponger och fortsatte sedan med det. Detta kan anses som typiskt dumt. Simon Olin tog springnota under en mycket hemlig resa som gick av stapeln i våras. Han åt pasta för ca 2 kronor på en buffé och fick betala 150. Det ska poängteras att han var alkoholpåverkad vid tillfället vilket ska dra ner dumfaktorn.

Christian von Schultz nominerade Viktor Griph för att han lyckats få räkneverket på skrivaren att gå baklänges. Detta ansåg mötet vara smart gjort. Istället nominerades Viktor för att på något underligt sätt ordna så att alla i phaddergrupp 255 fick flera gamla mail i sin Inbox under väldigt kort tid.

FnollK ställdes mot Nyman där FnollK vann helt klart.

### §18. Mötets avslutande

Efter ett cirka 6 timmar kort möte då mötesordföranden fått avgörande röst två gånger, kunde Ante andas ut och deltagarna gick till Focus för att stilla sina hungriga magar.

Justerat och godkänt av:

Andreas Johansson  
Mötesordförande

Isabelle Stockman  
Sekreterare

Martin Nyman

Pontus Ekh

## **A Närvarolista**

## **B Invalda till sektionsposter**

## **C Revisionsberättelser**

**C.1 F-styret 03/04**

**C.2 F-styret 04/05**

**C.3 Farm 04/05**

## **D Fastslagen budget**

**D.1 Ändringsyrkande om 0 kr i sek. avgift**

**D.2 Ändringsyrkande om FnollK**

**D.3 Ändringsyrkande om Mastermottagning**

**D.4 Ändringsyrkande om mer pengar till pannkakor**

## **E Propositioner**

**E.1 Städdagar**

**E.1.1 Ändringsyrkande från Nyman**

**E.1.2 Ändringsyrkande från Pläden**

**E.1.3 Ändringsyrkande från Hans**

## **F Motioner**

**F.1 Inköp av ketchup**

**F.1.1 Ändringsyrkande från Styret**

**F.2 Foc:s försäljning av flipperspel**

**F.3 Teknologarbetsmiljöskyddsombud i SNF**

**F.3.1 Henriks ändringsyrkande**

## **F.4 Fanan**

**F.4.1 Ändringsyrkande från Styret**

**F.4.2 Ändringsyrkande från Hiller**

**F.4.3 Ändringsyrkande från Pläden**

**F.4.4 Ändringsyrkande från Finne**